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Vozički predragi
Delovna organizacija Tribuna, proizvajalka otroških vozičkov in

kovinske galanterije, je lani proslavlla svojo 35-lethico. Tovarna je
sicer starejša, ustanovljena je bila že leta 1927, lani pa so praznovali
35 let delovanja v socialističnem gospodarstvu.

Kot sta povedala direktor tovarne
Karel Erjavec in vodja komercialne
službe Albert Feldin, predstavlja 50 do
70 odstotkov njihove proizvodnje izde-
lava otroških vozičkov, drugo pa izde-
lava kovinske opreme. Lani so izdelali
52 tisoč vozičkov, za letos pa načrtuje-
jo izdelavo 63 tisoč vozil za malčke.
Enkrat na leto zamenjajo rnodele, izde-
lujejo pa jih hkrati po 8 do 10.

Pri kovinski galanteriji pa gre za iz-
delavo opreme po naročilu, za opremo
gostinskih lokalov, poslovnih stavb,
letališč. Poudariti je treba, da ne skle-
pajo posle kot finalisti, ampak v sode-
lovanju z različnimi podjetji, kot so
]Vieblo, Slovenijales, ŠIK Kruševac,
itd.

V delovni organizaciji Tribuna zdru-
žuje svoje delo 130 pretežno priučenih
delavcev. Žensk je skoraj polovico, de-
lajo pa v eni izmeni. Delovna organiza-
cija opravlja svoje delo.na dveh lokaci-
jah. Na Zvonarski teče kovinska obde-
lava, tu je tudi galavanizacija, v Cu-
krarni na Poljanskem nasipu pa imajo
obrate tapetništva, mizarsko delavni-
co in obrat za montažo vozičkov.

Vozičke prodajajo na domačem
trgu. Pred leti so v okviru vezanih po-
slov nekaj prodali tudi na Poljsko in v
Ceškoslovaško, vendar pa jim je pro-
dor na tuji trg praktično nemogoč za-
radi previsokih cen, ki na Zahodu
sploh niso konkurenčne.

Drugače pa je s kovinsko oprerno, ki
gre večina v izvoz. Sedaj delajo skupaj
s ŠIK Kruševac oprerno za neki hotel v
ČSSR. Njihovi izdelki se pojavljajo tu-
di v Sovjetski zvezi in arabskih deže-
lah Irak, Iran in Egipt.

Otroške vozičke največ prodajo med

januarjem in avgustom, pozneje pa
prodaja upada. Kovinska oprerna pa je
potrebna trgu enakomerno prek cele-
ga leta.

Lani so ustvarili 9,5 milijona dinar-
jev dohodka, za leto 1983 pa načrtujejo
povečanje fizičnega obsega proizvod-
nje za 14 odstotkov, kar bi pomenilo za
31 odstotkov boljši finančni rezultat.

Svoja predvidevanja opirajo na re-
konstrukcijo galvane, ki bo lahko bo-
lje in več delala, poleg tega pa na pove-
čanje fizičnega obsega dela. Pri poslo-
vanju imajo sicer težave z repromate-
rialorn, predvsem jim primanjkuje
nikljevih anod, pločevine, cevi, skaja,
folij in galvanskih kemikalij. Doslej še
niso ustavili proizvodnje, saj imajo ze-
lo dobre odnose s poslovnimi partner-
ji, ki jim večkrat tudi posodijo osnovni
material. Ceprav so podpisali sporazu-
me o sovlaganjih in redno izpolnjujejo
svoje obveznosti, pa vendarle ne dobi-
jo tistega materiala, ki jim iz teh spora-
zumov gre.

Glede na restriktivne ukrepe, pred-
vsem glede na investicijske omejitve,
čutijo precejšen padec povpraševanja
po kovinski opremi, vendar menijo, da
bodo vseeno uspeli plasirati svoje pro-
izvode na trgu. V svojih razvojnih na-
črtih pa glede na zapstreni gospodar-
ski položaj postajajo skromnejši, saj
sedaj tudi ni mogoče izvesti vseh teh
načrtov. Predvsem si želijo rnodemi-
zacije, saj je njihova tehnologija že pre-
cej zastarana. Zeljam po razvoju pa se
niso povsem odpovedali, le pomaknili
so jih za nekaj let naprej, ko bo gospo-
darski položaj ugodnejši.
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